
I MOLITVA LEKOVITA 

Mnogi kažu da mora biti iskreno izgovorena, ipak zahvaljujući kvantnoj fizici došlo se do 

objašnjenja da ona menja stanje svesti. Kako? 

 

Mnogi su iskusili osećaj blaženstva kada se pomole za zdravlje i sreću najmilijih. Dobitnik 

Nobelove nagrade, profesor dr medicine Aleksis Karel, naziva molitvu najmoćnijim oblikom 

energije. Po njemu, to je snaga jednako stvarna kao i sila teže. Patrijarh srpski gospodin Pavle 

rekao je svojevremeno da je ”Molitva najsigurniji most za prelaz preko iskušenja talasa života, 

neoboriva stena svih koji veruju, mirno pristanište, božanska odeća koja oblači dušu velikom 

dobrotom i lepotom. Molitva je mati svih dobrih dela, čuvarka čistote tela...” 

O snazi molitve iz ugla nauke pričao nam je profesor Dejan Raković sa Elektrotehničkog 

fakulteta u Beogradu, koji se više od dvadeset godina bavi istraživanjem svesti, koju vidi kao 

jedinstveni deo kosmičkog kvantnog holograma. Prevedeno na jednostavan laički žargon znači 

da se fenomen svesti opisuje zakonima mikrosveta koji u sebi uključuju mogućnost da stvari 

nisu strogo definisane.  

– Sudeći po onome što se do sada zna to važi i za akupunkturni sistem, sa vitalnom 

energijom koja protiče kroz njegove energetsko-informacione kanale. Mozak je opisan 

zakonima klasične fizike i biohemijskim procesima, dok je akupunkturni sistem jedan 

makroskopski kvantni sistem, što je ruske i ukrajinske naučnike još pre 20 godina motivisalo da 

jednu granu medicine nazovu kvantnom medicinom. Prema tome, ako verujemo da čovek ima 

slobodnu volju, odnosno da svest ima slobodnu volju, onda je kvantna fizika jedini fizički okvir 

koji može da je objasni.  

 

Kvantni hologram 

S obzirom da o neobičnoj temi i molitvi uopšte razgovaramo sa naučnikom, on nas podseća 

da kvantna fizika proučava osobine i međusobno delovanje mikročestica koje čine svaku 

materiju, pa i čoveka. Tako posmatrano, dolazimo do zaključka da čak i naše misli i osećanja 

imaju uticaja na svet koji se nalazi izvan našeg tela, i obrnuto, jer su sve te mikročestice 

međusobno povezane. Da bude još stručnije citiramo profesora Rakovića da je kvantni 

hologram zapravo vrsta kvantno-informacionog zapisa.  

– Mi racionalno nismo svesni te količine informacija, ali jesmo telesno, što pokazuje da 

nismo odvojeni jedni od drugih. Time možemo objasniti i prirodu naših odnosa od ljubavi do 

mržnje, kako individualno, tako i među većim grupama i narodima. Izvan ovih interakcija ništa 

se ne dešava, jer one određuju naše ponašanje, iako se nama čini da imamo mnogo slobodne 

volje. Naša, nazovimo je kvantna sloboda je u velikoj meri predodređena postojećim stanjima 

naše individualne svesti, koja su posledica prethodnih iskustava – dodaje stručnjak. 

– Individualna svest je deo kosmičke kolektivne svesti, jer smo mi delić tog kvantnog 

holograma, otuda u sebi nosimo kompletnu informaciju o univerzumu kao celini. Mi, ovako 

sićušna bića, ne bismo imali nikakvu šansu da spoznamo tako duboke tajne prirode i 

univerzuma, kada ne bismo imali neprekidni kontakt sa tom bazom podataka, kada ne bismo 

bili deo tog kvantnog holograma, koji nam omogućava da pristupamo informacijama koje 

postoje na nivou kolektivne svesti univerzuma gde je sve zapisano. Sva pitanja i odgovori su tu. 

Kada se udubimo u rešavanje nekog problema, mi u stvari stupamo u kontakt sa tim mentalnim 

adresama na nivou kolektivne svesti odakle dobijamo informacije. Kod najvećeg broja ljudi to 

je nesvesni proces – ističe profesor Dejan Raković.  

 



Mentalni ekran 

Tesla je pisao: „Život je ritam koji se mora spoznati. Ja osećam taj ritam i upravljam se po 

njemu i prepuštam mu se. On je vrlo zahvalan i dao mi je znanja koja imam. Sve što živi 

povezano je dubokim i divnim vezama: čovek i zvezde, ameba i Sunce, naše srce i kruženje 

beskonačnog broja svetova. Te veze su neraskidive, ali one se mogu pripitomiti i umilostiviti 

tako da čovek i sam počne da stvara nove i drugačije odnose u svetu, a da stare ne naruši. 

Znanje dolazi iz vasione; naš vid je njegov najsavršeniji prijemnik. Imamo dva oka: zemaljsko i 

duhovno. Treba nastojati da ona postanu jedno oko...” 

Naš sagovornik podseća da Tesla nikada nije napisao nijednu formulu iz elektrotehnike jer 

je sva svoja otkrića dobio u meditativnom, izmenjenom stanju svesti – na svom mentalnom 

ekranu. Bio je usmeren na tačno određene adrese na nivou kolektivne svesti. Drugo, on je bio 

toliko motivisan otkrićima da je samo informacije koje su mu tako dolazile pojačavao u odnosu 

na sve druge informacije koje su dolazile sa nivoa čulne svesti.  

I obični ljudi mogu da krenu Teslinim putem, da kroz meditaciju razviju tu sposobnost. 

Drugi put je kroz snove. Potrebno je da se čovek mentalno fokusira na problem koji ga 

interesuje. Tako će ta informacija u šumi mnogih drugih koje se obrađuju prednjačiti i kao 

takva doći do nivoa budne svesti. Sve što dalje treba uraditi je da se ta informacija zapiše, uz 

potonje dekodiranje simbolične poruke sna, savetuje prof. dr Dejan Raković, jer kaže, to što mi 

nismo svesni ne znači da ne primamo informacije preko našeg akupunkturnog sistema.  

– Molitva recimo u suštini menja stanje kolektivne svesti. Molitva je uvek obraćanje Bogu 

sa ciljem da se smanji ili ukloni opterećenje koje postoji između više osoba. Poenta je u trajnom 

rasterećenju, jer ako bih ja nekom drugom tehnikom radio samo na sebi, mogao bih trenutno da 

izbalansiram svoj akupunkturni sistem. Ali, ostaje opterećenje kod druge osobe kao mentalna 

adresa, i ona će neprestano, nesvesno, da uspostavlja interakciju sa mnom. Zato, samo kada se 

molimo za druge u suštini menjamo stanje kolektivne svesti – ističe profesor. 

Ako se prepustimo samo željama i emocijama, naša moć se drastično ograničava, a mi se 

svodimo na biološke automate, koji žive svoje kvantno-holografski određene programe (kao 

ilustraciju preporučujem prevedenu knjigu Anite Murđani „Potpuno isceljenje“ u kojoj autorka 

opisuje kako je u kliničkoj smrti promenom svoga životnog programa, potom doživela 

isceljenje)... 

– Ovo nije nikakva hipotetična priča. Sve je bazirano na principima fizike. Istraživanja 

fenomena svesti i kvantno-informacione medicine moraće da imaju dublje implikacije. 

Moraćemo da razumemo da je svest fundamentalno svojstvo kvantnog polja, da nismo 

izolovana bića, da smo stalno u interakciji sa okruženjem, da od toga zavisi naše zdravlje, 

stanje kolektivne svesti, sudbina čitave civilizacije i budućnost i sudbina naše dece.  

Profesor je objasnio, iskoristio naučne domete, pa kome se učini intrigantnim ili 

primenljivim, literature ima na pretek.  

Slavica Berić 



 

Antrfile 

Kako se moliti 

„Bože moj, pomozi mi da oprostim i sebi i drugima. Hvala ti za svu dosadašnju podršku, i 

molim ti se da nas sve i ubuduće poštediš prevelikih iskušenja...” Molim se pred spavanje, i 

poslednja misao mi bude molitva. Bitno je da molitva bude iskrena, jer samo tada se dobijaju 

nove porcije vitalne energije, koje uklanjaju postojeće energetsko-informacione disbalanse. 

Kada se aktivira taj mehanizam, onda se dalje sve samo odvija. Molitva u sebične svrhe nikad 

se neće aktivirati. Treba se moliti i za neprijatelja, kao za svoje bližnje, jer se samo na taj način 

oslobađamo opterećenja, koje postoji i kod jednog i kod drugog, i sprečavamo, ili lečimo, 

mnoge psihosomatske bolesti, kaže profesor Raković. 

Podsećanja radi patrijarh Pavle je ponavljao: „Ljubite neprijatelje svoje, blagosiljajte one koji 

vas kunu, činite dobro onima koji vas mrze i molite se Bogu za one koji vas gone” (Mt. 5,44), 

a u Kuranu stoji: „Dobro i zlo nisu isto. Na zlo uzvrati dobrim, pa će dušmanin tvoj odjednom 

postati tvoj prisni prijatelj” (K, 43:34).     

 


